

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX. SB/W/7/Rev.1
June 1974

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

PROGRAMME OF MEETINGS FOR THE MONTH OF JULY 1974

Revision

After new consultations with the members of the TSB, I have fixed the following programme of meetings for the month of July, 1974:

Thursday and Friday, 11 and 12 July, beginning 10 a.m., Villa Le Bocage.

Thursday and Friday, 25 and 26 July, beginning 10 a.m., Villa Le Bocage. If necessary, the meeting will continue through Saturday, 27 July.

The only change is, therefore, that the first meeting in July will be held on 11 and 12 July, instead of 9 and 11 July.

PROGRAMME DES REUNIONS POUR LE MOIS DE JUILLET 1974

Revision

A la suite de nouvelles consultations avec les membres de l'OST, j'ai fixé ainsi le programme des réunions pour le mois de juillet 1974:

Jeudi 11 et vendredi 12 juillet; la réunion s'ouvrira à 10 heures, à la Villa Le Bocage.

Jeudi 25 et vendredi 26 juillet; la réunion s'ouvrira à 10 heures, à la Villa Le Bocage. Si besoin est, elle se poursuivra le samedi 27 juillet.

La seule modification est donc la suivante: la première réunion du mois de juillet se tiendra les 11 et 12 juillet au lieu des 9 et 11 juillet.